



# HKU Health System Clinical Centre

## HKUMed Travellers' Clinic

### Service Targets 服務對象

**Our Clinic Serves:**

- Leisure travellers
- Business travellers
- Expatriates
- Adventure seekers
- University staff and students heading overseas for academic, research or professional purposes

**本診所為各類旅客提供服務，包括:**

- 休閒旅客
- 商務旅客
- 外籍專才
- 探險愛好者
- 因學術、研究或工作需要前往海外的大學教職員和學生

### Consultation Fee 診症收費

Please refer to the Clinic's website for service fees  
請到訪本診所網站查看收費詳情



### Location 地點

**HKUMed Travellers' Clinic**  
HKU Health System Clinical Centre  
2/F, HKUMed Academic Building, 3 Sassoon Road,  
Pokfulam, Hong Kong  
(footbridge linking to Queen Mary Hospital)

**港大醫學院旅行者診所**  
香港大學醫療系統臨床中心  
香港薄扶林沙宣道3號醫學院學術樓2樓  
(經天橋連接瑪麗醫院)



For more information, please visit our website  
歡迎透過網站了解更多資料  
<https://hkuhs.med.hku.hk/en/HKU-Health-System/Travellers-Clinic>



**HKU Med** LKS Faculty of Medicine  
HKUMed Travellers' Clinic  
港大醫學院旅行者診所

### HKUMed Travellers' Clinic

## 港大醫學院旅行者診所



**Appointment & Enquiries**  
預約服務及查詢

  852-3910 3350

 [hscc@hku.hk](mailto:hscc@hku.hk)



The HKUMed Travellers' Clinic is dedicated to ensuring the health and safety of travellers worldwide. Supported by a multidisciplinary team of specialists, we offer:

- Updates on disease outbreaks,
- Health advice on protection against insects and other travel-related diseases
- Guidance on safety in various environments
- Recommendations for vaccinations
- Administration of available vaccines

These services cater to travellers seeking personal health protection and compliance with entry requirements for certain countries.

**港大醫學院旅行者診所**致力於保障旅客的健康與安全。我們的跨專科團隊提供:

- 疫症情報
- 預防蚊蟲和其他旅遊相關疾病的保健資訊
- 旅遊安全事項
- 防疫注射建議
- 接種本診所提供的疫苗

以滿足旅客對個人健康防護的需要，並協助遵守個別國家的入境要求。



## Procedures 預約安排

1. Please book your travel health consultation by phone or WhatsApp at (+852) 3910 3350 at least 8 weeks before your journey.  
請於旅程出發前至少八星期，致電或透過 WhatsApp (+852) 3910 3350 預約旅遊健康諮詢。
2. When making your consultation booking, please specify your destinations and travel dates. You will then be asked to complete an online Travel Screening Form before your consultation day.  
預約時，請準備目的地和旅遊日期的相關資料，並需於諮詢日前完成填寫診所提供的旅行前問卷。
3. On the day of your consultation appointment, please bring the following:
  - A detailed itinerary (including dates, cities you are visiting, type of accommodation, and planned activities)
  - Your vaccination records (if applicable)

會診當日請帶備以下資料:

- 詳細行程（包括日期、到訪城市、住宿類型和活動計劃）
- 疫苗接種記錄（如適用）



## Scope of Services 服務範圍



### Travel Health Consultation 旅行健康諮詢

#### Adult Vaccinations

We have a range of travel-related vaccines available.

\* The Travel Health Centres of the Department of Health are the designated centres in Hong Kong to provide Yellow Fever vaccinations. Please note that a Yellow Fever vaccination certificate is an entry requirement for certain countries and is valid only 10 days after injection. Please reserve sufficient time for vaccination before your trip. Refer to: <https://www.travelhealth.gov.hk> for further information.

#### 成人疫苗注射

我們提供多種疫苗供旅行者選擇

\* 衛生署旅遊健康中心是香港指定提供黃熱病疫苗接種的中心。部分國家於入境時，必須出示有效的預防黃熱病注射證明書。該證明書在初次注射十天後才會生效，外遊人士應預留充足的接種時間。有關旅遊健康中心的聯絡方式及更多資訊，請參閱 <https://www.travelhealth.gov.hk>



### Prophylactic Medications for Malaria and High Altitude Sickness 瘧疾和高地綜合症的預防藥物

#### Travellers' Medicine Kit 旅行藥包



#### Insect Repellent 驅蚊膏



#### First Aid Kit 急救包